
Verslag algemene vergadering sportraad 30/01/2023 

Aanwezig: Alanisse Ransbotyn, Mariska Van De Lande, Ines Van Ruyskensvelde, 

Jean-Marie Krikilion, Kevin Buyl, Timothy Daubie, Melanie Denaeyer, Philippe Soudan, 

Annemie Wielant, Annemie Ricour en Nancy Duyms 

Verontschuldigd: Maurine Ricour, Sarah Ricour, Patrick Capiau 

Agenda  

Punt 1: Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag werd goedgekeurd.  

Punt 2: Bespreking sportaanbod 2023 

Zie Excelfile  

• Stokpaardrijden: Mariska informeert via paardensport + Nancy contacteert sportdienst 

Geraardsbergen 

• Dauwwandeling met gezond ontbijt 

Leaderproject Bever-beter-best: o.a. wandeling aanbieden op onze wandeling 2 (buggy- en 

rolstoelvriendelijke wandeling) + bekendmaking van de QR-code.  

Dauwwandeling met gezond ontbijt, legendes vertellen, MET ALLE ADVIESRADEN. 

Sportraad Bever wil hieraan mee samenwerken op voorwaarde dat alle adviesraden 

deelnemen, en wil instaan voor de praktische zaken de dag zelf (organisatie = Ferm & 

Leaderproject Bever-Beter-Best). 

• Zomerchallenge: challenge MTB lanceren, kan indien nodig uitgebreid worden naar winter 

toe. Eventueel op bestaande MTB-route.  

• Lasershooten wordt al enkele jaren aangehaald. Sportraad Bever is pro om dit te 

organiseren, zo bereiken we de categorie jongeren. Melanie en Annemie R. contacteren dhr. 

Wim Blaton voor info en prijzen.  

• Bowling 50+ / platbollen / curve bowls 

Voor de doelgroep 50+ denken we er aan om platbollen (Café Den Haas Gooik) of curve 

bowls (materiaal Gemeente Herne) aan te bieden. Dit ter afwisseling van de bowlingformule. 

Nancy informeert bij de gemeente Herne naar materiaal en ontleningsvoorwaarden.  

• Dorpsfeesten:  

Sportraad Bever stelt voor om het herhaalde opendeur/promotie sportraadclubs en 

sportraad hier voor te stellen, aan de hand van een flyerstand. Daarnaast zouden we een 

demo Kendo willen aanbieden, afhankelijk van de interesse kan er in het najaar een 

indoorinitiatie georganiseerd worden. 

• Kids run: het gekende concept herhalen voor onze schoolgaande kinderen. Kleine wijziging: 

werken met podiumplaatsen.   

 

Voorstel van onze sportraadactiviteiten wordt ter akkoord voorgelegd aan het schepencollege, 

teneinde deze in aanmerking laten te komen voor toelage adviesraad 2023.  

Punt 3: Allerlei 

• Vereniging AnisseGR werd door het bestuur erkend als Beverse vereniging.  



• Aanpassing gemeentelijk jeugd- en sportsubsidiereglement 2020-2025 

De gemeenteraad in zitting van 24/01/2023 ging akkoord met het verhogen van de 

basissubsidie.  

Categorie C: van € 100 naar € 200 

Categorie B: van € 500 naar € 700 

Categorie A: van € 2000 naar € 2300 

Gemeenteraadslid vraagt de ingediende werkingsverslagen jeugd- en sportclubs op. De 

ingediende werkingsverslagen van de sportclubs zullen via de algemeen directeur bezorgd 

worden aan het gemeenteraadslid, deze heeft daartoe het recht tot inzage ervan.  

• Inflatietoelage 

De gemeenteraad in zitting van 24/01/2023 ging akkoord met het toekennen van een 

inflatietoelage aan alle gekende Beverse verenigingen, € 100 per vereniging. 

Een afschrift van het besluit en tevens de vraag om de betaalgegevens door te geven wordt 

gezonden aan de verenigingen.  

• Voorzitter Annemie W. deelt mee dat alle adviesraadvoorzitters samen komen op maandag 

06/02/2023. Sportraad Bever stelt voor om de bevoegde schepen terug de vergaderingen 

laten bij te wonen, dit ter bevordering van de werking, alsook om een zicht te hebben op het 

sportbeleid.  

• Voorzitter Annemie W. deelt mee dat schepen Maxime in de nabije toekomst de recent 

gebouwde sporthal in Spiere-Helkijn gaat bezichtigen. Deze gemeente is vergelijkbaar met 

de onze wat betreft de grootte en werking.  

• Sportraadlid Mariska deelt mee dat er vanuit Gezinssport Bever een initiatie padel zal 

gelanceerd worden. (data volgt nog, vermoedelijk april 2023, locatie padelterreinen te 

Galmaarden).  

• Sportideeën: visvijver, activiteit tgv de warmste week 

• Sporthal: extra punten 

o LO-leerkracht en sportraadlid Kevin stelt vast dat er veel tocht is langs de zijwanden 

van de sporthal. Er is reeds isolatieschuim aanwezig langs de zijde van de parking.  

Is het mogelijk om de gaten op te vullen van de andere wanden (op de een of 

andere manier)?  

o LO-leerkrachten en sportraadleden Kevin en Timothy vragen of de uiterst gelegen 

kleedkamer op slot kan/mag? Eventueel door middel van een cijferhangslot.  

In deze ruimte wordt uitsluitend schoolmateriaal, buiten het nieuw volleybalnet en 

volleybalpalen gestockeerd. Er wordt geregeld wanorde van het materiaal 

vastgesteld na verhuur van de sportzaal.  

o Sportraadlid Melanie vraagt of het meubel met ontsmettingsproduct in de sporthal 

niet mag worden weggenomen, nu de pandemie voorbij is?  

o T-shirts nieuwe sportraadleden: Mariska (XXL) en Alanisse (L). Nancy informeert.  

 

• Feedback aangehaalde variapunten vorige vergadering:  

o Finse piste: (deze vraag werd reeds in het verleden gesteld) 

Feedback: Het schepencollege denkt dat dit niet mogelijk is wegens het gekende 

probleem van gepaste locatie. Ziet niet direct een geschikte plaats om dit op korte 

termijn te doen. Voetbalsite in Pontembeek ligt in agrarisch gebied. Daar gaan 

uitbreiden met Finse piste zou geen slimme zet zijn. Misschien op termijn achter het 

gemeentehuis maar is nog niet voor direct.  



o Is er een openbaar grasveldje om te trainen met de fiets? Maurine werd weggejaagd 

op het 2e voetbalplein ondanks ze op een neutrale zone oefende. 

Feedback: Er werd gedacht om een oproep als wereldkampioene te lanceren in het 

infoblad/facebookpagina + Michel Debleser contacteren (Nancy). 

o Vraag van sportraadlid Melanie: Welke vereniging gebruikt welke accommodatie en 

hoeveel bedraagt hun kostprijs.  

Feedback: Melanie zal uitgenodigd worden op een schepencollege.  

o Sporthal 

▪ Plastiek strokengordijn = OK 

▪ Scheidsrechtersstoel: voorzitster Annemie spreekt burgemeester Kristof 

hierover nog eens aan. 

▪ Stand van zaken betreffende melding dat er van de 60 TL-lampen 

momenteel nog 28 stuks branden: dit werd doorgegeven. Momenteel 

worden prijsoffertes opgevraagd.  

▪ Glasdallen afdekken met isolatieplaat = OK 

• In de damestoiletten is er een “putteke / kuisrooster”. Dit is aan vervanging 

toe (echt te vuil). Nancy polst naar een stand van zaken en zal de vraag nog 

eens herhalen.  

• Het raam in de kleedkamer kan niet meer gesloten worden = OK  

• De stoffen gordijn aan de deur van het berghok= OK 

De leerkrachten LO danken de technische dienst hiervoor. Is een eventuele 

verzwaring onderaan het gordijn mogelijk? Reden: door de tocht waait de 

stof.  

• Borstels om kinderen voeten te vegen, bij ingang sporthal plaatsen voor 

kinderen.= Werd doorgegeven aan de technische dienst. Werkman zal dit 

ontwerpen. Nancy informeert naar een STAVAZA 

• Mogelijkheid tot uitbreiding WiFi in de kantine en/of sportzaal?  

Feedback: Info omtrent kostprijs en alternatieven worden opgevraagd en 

bekeken met Telenet.  

• De fietsemblemen op de fietssuggestiestrook te Akrenbos zijn vervaagd. – 

dit wordt opnieuw opgenomen voorjaar 2023 (na wintermaanden). 

Herinnering hiervoor zal aan de bevoegde schepen gezonden worden 

(Nancy) 

▪ Schoolbus staat vaak gevaarlijk op de donkere parking van de sporthal. 

Feedback: het schepencollege heeft begrip voor de opmerking maar is van 

mening dat er hiervoor geen andere oplossing is. Bij het achteruitrijden op 

de parking en/of het uitvoeren van manoeuvres is het aangewezen om extra 

waakzaam te zijn.   

Ter info: Bij eetfestijnen stond de gehuurde bus op de Plaats (in het 

centrum). 

Volgende sportraad: Maandag 06/03/2023 om 19u30 

Voorlopige agenda:  

uitnodiging Lieven Foubert (via Kevin) 

sportprogramma 2023:  

* stavaza activiteiten 2023 

* dauwwandeling 


